

## **DP World-Sokhna Visitors Safety Policy.**

## سياسة السلامة للزائرين لموانىء دبى العالمية - السخنة

DPW – Sokhna ports is committed to providing a safe working environment for all employees, contractors and visitors, and is committed to the health and wellbeing of all.

The purpose of this policy is to outlines the rules for visitors at our premises. DP World-Sokhna wants to ensure that visitors will not expose to danger.

This policy applies to all visitors who shall visit the company premises for purposes other than contractor activities that are referred in the contractor policy.

No visitors are allowed in our operation areas unless they got Visitors safety induction and wear minimum PPE which are vest, Helmet and safety shoes and with a companion employee and visitor assigned companion shall notify QHSE Department for QHSE induction conduction and PPE preparation prior to the visit at least 24 hours; VIP PPE shall available in VIP transportation facility in addition to CEO office.

We will provide all visitors with the proper required PPE with the specific visitor color (Green) and it will the responsibility of the visitor assigned companion to make sure he received and using the required PPE while it's not allowed to use employees PPE for visitors.

All visitors shall have security and port entry permission to enter concession area and Visitors must wear a visitor's pass all time within port so as to display that the individual is an authorized visitor, this will be ensured by security department.

Supervisors are to direct persons who do not display the visitor's pass to determine their authority whither to be in workplace or not. Unauthorized visitors should be reported to security department to escort them from the workplace to the concession gate.

All visitors have the right to report any hazard they observed within their visit through visitor observations cards.

This policy will be regularly reviewed to ensure it is meeting its purpose and that is being consistently applied.

Ajay Singh

Chief Executive Officer March 2018 DP WORLD

تلتزم شركة موانئ دبي العالمية - السخنة بتوفير بيئة عمل آمنة للعاملين, المقاولين و الزائرين كما تبدي التزامها التام تجاه الحفاظ على سلامة الجميع.

الغرض من هذه السياسة هو وضع القواعد الرئيسية للزائرين لمكان العمل حيث تسعي شركة موانئ دبي العالمية السخنة للتأكد من عدم تعرض أي زائر للخطر

وتنطبق هذه السياسة على جميع زائرى الشركة لأغراض لا تندرج في قائمة أنشطة المقاولين التي يشار إليها في سياسة السلامة للمقاولين.

ولا يسمح بوجود الزائرين في أماكن التشغيل إلا بعد الحصول على مقدمة السلامة للزائرين و إرتداء الحد الأدني لمهمات الوقاية وهي سترة وخوذة وحذاء سلامة وبوجود مرافق من الإدارة التابع لها الزائر ويقوم مرافق الزائر بإخطار إدارة الجودة والسلامة والصحة المهنية والبيئة مسبقا لتحضير مقدمة السلامة ومهمات الوقاية الشخصية للزائرين وذلك قبل الزيارة ٢٤ ساعة على الأقل ويتم توفير مهمات الوقاية للشخصيات الهامة في وسيلة انتقال كبار الزوار بالإضافة إلى مكتب الرئيس التنفيذي.

سيتم تذويد الزائرين بمهمات الوقاية الشخصية المناسبة ذات لون محدد خصيصا للزائرين ( الاخضر) وتكون مسئولية مرافق الزائر التاكد من الالتزام باستلام واستخدام مهمات الوقاية في حين لا يسمح بإستخدام الزائرين لمهمات الوقاية الشخصية الخاصة بالموظفين.

كما يجب حصول جميع الزائرين على إذن دخول أمنى للميناء وذلك لدخول المنطقة الجمركية ويجب على الزائرين إرتداء بطاقة التعريف الخاصة للزائرين طوال فترة تواجدهم داخل الميناء كإثبات أن الفرد هو زائر مصرح له بذلك.

وعلى جميع المشرفين توجيه أى شخص لا يرتدي بطاقة تعريف الزائرين لتحديد ما إذا كان مسموح لهم بالتواجد فى هذا المكان من عدمه. وينبغي إبلاغ إدارة االأمن فورا لمرافقة الزوار الغير المصرح لهم من مكان العمل أو إلى البوابة الخارجية.

ويحق لجميع الزوار الإبلاغ عن أي خطر يلاحظونه خلال زيارتهم من خلال بطاقة الملاحظات للزائرين.

وسيتم مراجعة هذه السياسة بشكل دوري لضمان تنفيذها و تحقيق الغرض منها.

Issue Date: 07/03/2018

المدير التنايد